
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 29. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1024
Kan sundhedsministeren redegøre for den faglige begrundelse for forskellen på tidsinter-
vallet for, hvor langt tilbage sygehusregionerne kan og bør undersøge, hvor mange der 
er blevet fejlagtigt benamputeret svarende til den i begrundelsen vedhæftede artikel om 
Lykke Faye, der forståeligt nok ønsker, at undersøgelsen bør gå minimum ti år tilbage i 
alle regioner? Kan ministeren samtidig svare på, om regeringen også støtter en ensartet 
undersøgelse i alle regioner mindst 10 år tilbage?
https://jyllands-posten.dk/indland/ECE14334405/lykke-faye-fik-amputeret-et-ben-for-ni-
aar-siden-men-faar-ingen-hjaelp-af-sine-politikere-til-at-faa-undersoegt-forloebet-hun-har-
et-forkert-postnummer/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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